



Bestyrelsesmøde 21.01.2026 – Copenhagen Falcons

Sted: Ørestad Skøjtehal

Dato/tid: 21.01.26 kl. 18.30 – 21.30

1. Godkendelse af forrige referat
2. Forpersonskabet beretter
3. Sportsudvalget
4. Finansudvalget
5. Falcons strategi
6. Københavns Kommune
7. Personale
8. Udvalg
9. Eventuelt
10. Næste møde

Referent:

Dan Autzen

Deltagere:

Christopher Kaas Ibsen

Kåre Knudsen

Klaus Smærup-Ottesen (deltog via Teams)

Mia Forsling

Stine Sandstrøm Christensen

Dan Autzen

Rasmus Klingenberg

Louise Helt (afbud)

Theis Brydegaard



1. Godkendelse af forrige referat

1.1 Ingen bemærkninger.

2. Forpersonskabet beretter - Stine/Dan

2.1 Info siden sidst

- **Nyt fra de netop afholdte DIU møder, hvor det bl.a. blev oplyst at DIU's direktør stopper, idet han har fået nyt job (Stine/Dan)**
- **Vi skal i gang med forberedelse til generalforsamlingen, som bliver til marts**
- **Klaus/Dan gav status på istidsforhandlingerne, se punkt længere nede i referatet**

2.2 Strukturering og arbejdsfordeling

- På næste møde skal vi have kigget på organisationsplanen - udskydes

3. Sportsudvalget - Klaus

3.1 Nyt fra sportsudvalget

- **Der arbejdes stadigt på et setup flere ekstra træningsmuligheder samt etablering af junior SEP program, som meldes ud til medlemmerne når det er klar**
- **Vision for U16 i den kommende sæson er under udarbejdelse og vil blive meldt ud primo 2026**
- **SC er godt i gang med træner setuppet for den kommende sæson, de ved hvem de vil have som hovedtrænere for de enkelte hold og går i dialog med de forskellige.**
- **Der arbejdes på samarbejdsmuligheder med svenske klubber.**
- **Erasmus samarbejde – forud for mødet havde Louise sendt et resumé af turen til Troja Ljungby, som havde været virkelig god. Sportsligt havde det været meget inspirerende i forhold til, hvordan Troja arbejder på. Byen er lille, befolkningen lever og ånder for hockey og der er rigtig god opbakning til klubben. Troja er gode til at bruge hallen hele dagen og så fik vi skabt et godt bånd til en svensk hockey klub.**
- **På bestyrelsesmødet drøftede vi klubbens visioner, hvor Christopher holdt et oplæg om sine visioner. Mangel på istider er en udfordring for at fortsætte udviklingen efter U16.**

3.2 Status på årshjulet (cups/camps)

- Intet nyt.

4. Finansudvalget – Kåre/Christopher

4.1 Status på budget (indkomst/udgifter)

- **Økonomien ser nogenlunde ud.**

4.2 Kontingenter

- Ingen bemærkninger

4.3 Trænerlønninger

- Ikke drøftet på mødet.

4.4 Isdisko

- Følger planen.

4.5 Andet

- Oprettelse af et økonomiudvalg. Der skal arbejde med priser for camps, sponsorer m.m. Christopher og Theis vil gerne være med i udvalget, der skal sikre klubben bedre økonomi og muligheder for udvikling.



5. Falcons strategi

5.1 Flere isflader - Stine/Dan

- Vi skal have varmet emnet op igen, der er to medlemmer i klubben, som har vist interesse for at deltage. Der er kontakt til den ene af de interesserede.
- Vi skal have inviteret Kultur- og Fritidsborgmester Christopher Røhl ud i hallen igen, han blev syg sidst.

5.2 Falcons 3 års/5 års plan – Stine/Dan

- Ikke gennemgået på mødet.

5.3 Opdatering af organisationsplan – Stine/Dan

- Ikke gennemgået på mødet,

5.4 SoMe strategi – Anne Louise/Louise

- Anne Louise og Louise er på opgaven.

6. Københavns Kommune - Christian

6.1 Nyt fra kommunen

- **Istidsforhandlinger med KK og ØSK pågår – efter bestyrelsesmødet er vi blevet enige om fordeling med ØSK.**

6.2 Skolesamarbejde

- Christian Heetkamp har ytret ønske om at fortsætte som kontakt vedr. skolesamarbejder.

6.3 Regnskab skøjteudlejning

- Regnskab for skøjteudlejningen er udført, underskrevet og sendt til KK.

6.4 Ansøgning om midler hos KK

- DIU trækker højst sandsynligt det nye spilleformat på U12 tilbage, flere klubber har ikke økonomi eller plads til banderne.

7. Personale

7.1 Status på personale fastansatte/timelønnede

- **Adam er tilbage fra barsel.**

8. Udvalg

8.1 Merchandise udvalg – Mia

- Falcons tøj/tøj med Falcons logo skal forbi merchandise udvalget.
- Mia er i dialog med Rex/Warrior i forhold til udstyr til kvindeligaholdet.

8.2 Kioskudvalg – Rasmus/Theis

- Der er et ønske om indkøb af køle-/fryseskab og blender til smoothies. Christian vil prøve at søge om penge til det.
- Rasmus og Theis har det overordnede ansvar for kioskens udvalg.
- Theis og Rasmus vil indskrænke udvalget.
- Vi har besluttet at søge om en permanent alkoholbevilling.
- Der skal gøres ekstra opmærksom på, at der ingen børn må være i kiosken.
- Lavazza har lavet nye priser, så vi får det lidt billigere (Theis)

8.3 Sponsorudvalg – (Christopher)

- Theis er i dialog med forskellige interesserede sponsorer, dialog er ongoing.

8.4 Pigeudvalg – Dan

- Camilla Baden har overtaget pigeordinatorrollen.



8.5 Festudvalg – Louise

- **Puck drop BBQ OL version + fastelavn er planlagt søndag d. 15/2**

8.6 Madudvalg – Theis

- Theis laver en lille guide vedr. bestilling til Gastronomiet.

8.7 Falkeskriget – Mia

- Intet nyt

8.8 SoMe

- AL og Louise fortsætter i SoMe udvalget
- **Målet med 1.000 følgere på Instagram i 2025 er nået, vi har aktuelt 1.038 følgere.**
- Der skal laves holdfoto af alle ungdomshold – er i gang – Kvindeligaholdet mangler
- Vi skal have lavet SoMe push på vores organisation+ vores ”offering” kampagne i foråret (Stine)

8.9 Dommerudvalg - Dan

- Vi vil gerne uddanne flere voksendommere, der skal støtte ungdomsdommerne.
Gerne et par stykker pr. ungdomsårgang.

-

9. Eventuelt

- 9.1 **Medlemsundersøgelse sendes ud i snarest**, Christopher og Nadja vil gerne hjælpe med evaluering og opfølgning på undersøgelsen.

10. Næste møde

- 10.1 Næste møde bliver **onsdag den 18. februar 2026 kl. 18.30**